

Notulen:

Plenaire vergadering

Bewoners Netwerk Venlo-Zuid



Datum: Woensdag 11 maart 2026

Locatie: Gemeenschapshuis 'de Zwanenhaof' te Venlo

Aanwezig: 22

1. Welkom/ Vaststellen agenda

De gespreksleider, opent de vergadering met een woord van welkom op deze eerste plenaire vergadering van dit jaar.

De agenda wordt vastgesteld zonder wijzigingen.

2. Ingekomen stukken

De gespreksleider neemt de lijst met ingekomen stukken door. Indien er geïnteresseerden zijn die de stukken willen inzien, of meer details willen hebben, is er de mogelijkheid om de ingekomen stukken, tijdens de pauze of na de vergadering in te zien via de secretaris.

Naar aanleiding van het ingekomen stuk over de plaatsing van de smileys rijst de vraag of het mogelijk is om de mobiele flitspaal die langs de Venloseweg in Tegelen staat op de Prof. Gelissensingel te plaatsen. Bij de gemeente via info@venlo.nl en aan de verkeersdeskundige kan een verzoek tot plaatsing worden verzocht. Daar gaat de gemeente niet over maar onder andere het openbaar ministerie. Wel zullen de meetresultaten van de smiley nogmaals opgevraagd worden. Dan is ook iets duidelijker of er inderdaad zo snel gereden wordt.

De staddeelmanager zal een gesprek regelen met de verkeersdeskundige van onze wijk. Daarin kan nader op de zaken worden ingegaan door het bestuur.

3. Mededelingen

In de vertegenwoordiging van Woonwenz komt een wisseling, nieuw is Dhr. van den Ham. De secretaris vraagt of het mogelijk is om een stukje voor de komende wijkkrant te maken om zichzelf aan de wijk voor te stellen. Hij zegt dit toe met de mededeling dat de bewoners voorop staan.

Een wijkbewoner geeft aan dat hij op zich wel tevreden is met hoe het inde wijk loopt maar dat er op het punt van bijzettingen van afval nog werk te doen is.

Marij Pollux, wethouder, verteld dat zij deze vergadering voor het laatst bijwoont omdat ze na de verkiezingen niet meer zal terugkeren. Dank voor alles! Ze heeft het altijd als een positieve wijk ervaren. Ondanks dat er toch ook problemen waren.

Ook verteld de wethouder over de nieuwe afvalapp.

Er zijn geen verdere mededelingen.

4. Verslag plenaire vergadering van 4 december 2025

Geen aanvullingen, met dank aan de notulist.

5. Werkgroep Hagerweike

De beheerder verteld wat de stand van zaken is.

Aanvulling door de twee bestuursleden die ondersteunen, langere tijd verliepen zaken langzaam en stroperig maar nu lijkt er vaart in de procedures te zitten.

Ze vertellen hoe de procedures lopen en zijn opgezet.

Vandaag bij de gemeente geweest om diverse zaken door te nemen met het bestuur en we mikken serieus op opening op 25 april! Om te beginnen openstelling op woensdag, vrijdag, zaterdag en zondag. Tussen 11:00 en 17:00 uur met ruimte om af en toe wat langer open te zijn bij bijvoorbeeld bij een verjaardagspartijtje of geboortefeestje. Alle activiteiten moeten gebonden zijn aan de basisschoolleeftijden (tot ±13 jaar).

Uit de vergadering komt de vraag of er ook speeltoestellen zijn voor minder validen? Op dit moment nog niet, de speeltuin valt sowieso onder de openbare voorzieningen. Er naar vragen kunnen we altijd nog. Maar voorop staat dat we eerst moeten draaien.

Al met al ervaren we veel medewerking van de gemeente!

6. Domus/ISK Danny Kuijpers

Hij is activeringscoach bij het Domus in Venlo-Zuid en voor de Internationale Schakel Klas (ISK) hij verteld wat hij doet met de respectievelijke groepen en heeft een korte presentatie. Hij is vooral bezig om een zinvolle dagbesteding te geven voor die groepen en is gevestigd naast het Domus (oude beugelbaan).

Hij heeft het plan om de pupillen samen met buurtbewoners actief te krijgen op 8 april om 10:00 uur met in de buurt zwerfafval opruimen.

In ieder geval 1 bezoeker van de vergadering gaat. We mikken op meer deelnemers.

Een andere deelnemer van de vergadering verteld dat het Domus nuttige dingen doet, onder andere met opruimen.

De vertegenwoordiger van Woonwenz geeft de tip om de basisscholen erbij te betrekken.

7. Gedragscode en protocol ongewenst gedrag

De gespreksleider neemt samen met de vergadering beide documenten door. Per twee vergaderdeelnemers is er een papieren versie, dus de vraag om samen te werken.

Uit de vergadering komen diverse aanvullingen die zullen worden verwerkt, vooral met betrekking tot bepaald medicijngebruik.

Ook de vraag of het voor kinderen telt. Jazeker! Ook voor kinderen.

Sandy Schell stelt zich kort voor als vertrouwenspersoon.

8. Verslag Kascontrolecommissie

Teun Hol, Marij Vermulst en Roel Peters vormden die commissie en een van de leden

leest de verklaring van hen voor. Ze hebben alles goed nagezien en stellen voor om de penningmeester en het bestuur te dechargeren voor 2025. Het voorstel wordt door de vergadering met applaus beantwoordt. De secretaris/penningmeester geeft aan dat hij dat als instemming opvat.

Hij geeft ook aan dat Teun Hol na enkel jaren commissielid geweest te zijn moet terugtreden. Omdat er op de vraag voor een derde commissielid niemand zich niemand aanmeldt zal die vraag in december terugkomen.

9. Rondvraag

Leon van der Elsen, stadsdeelmanager, verteld wat de stand van zaken is rondom de werkgroep Tegelseweg/Roermondsestraat, met name over de gewenste fietsenstalling en welke consequenties dat dat heeft.

De opmerking om eventueel om de hoek op de Zuidsingel twee extra parkeerplaatsen te maken wordt gedaan.

Gerard Cornelissen merkt op dat er op het gebied van afvalinzameling nog werk te doen is en dat er aan het speeltuintje op de Dr. Cuypersstraat nog niets gedaan is. De stadsdeelmanager merkt op dat de buurtcoach hiermee bezig is.

Ruud Hinsen, Woonwenz, vraagt aandacht voor het mogelijk doorstromen van mensen naar kleinere woningen. Zal hier samen met de HBV aandacht aan besteden.

Marij Vermulst, heeft zorgen over het verdwijnen van de camera op de hoek Roermondsestraat/Zuidsingel. Hoopt dat na het verdwijnen ervan de overlast niet opnieuw begint.

Piet Kraus, wil na de vergadering overleg met Danny Kuypers over een mogelijke inzet van zijn mensen bij speeltuin Ut Hagerweike.

Marco Stoppazzoni, vraagt hoe het zit met de wetsgeldigheid van de eigen camera's van bewoners. Die mogen niet hoofdzakelijk op de openbare ruimte gericht zijn.

Ed Bastiaans, vraagt nog eens aandacht voor de schoonmaakactiemorgen van 18 april, deelt poster rond. Marij Pollux, wethouder, zal dan aansluiten. Helaas is ze 25 april bij de opening van Ut Hagerweike verhinderd.

10. Afsluiting

De vergaderleider dankt de aanwezigen voor hun aandacht en dankt wethouder Marij Pollux nog eens speciaal voor haar betrokkenheid bij onze wijk in de afgelopen jaren.

Het volgend overleg is donderdag 11 juni 2026.

Acties

Actie	Door	Datum	Status
Aparte avond t.b.v. nieuwe parkeerbeleid	Bestuur/ Stadsdeelmanager	?	-